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Zápis ze  zasedání členů zastupitelstva M ěstyse Liten čice  

konané 30.10.2008 v 17.hod ve Strabenicích KD č.j. 25/2008 
 
Zasedání začalo v 17,00 hodin a bylo ukončeno v 18,40 hodin. 
Přítomni obecní zastupitelé (dále jen OZ): Smažinka Josef, ing., ing. Podstatzký Richard, Zapletal Luděk, Otruba Zdeněk, 
Drábek Leoš, Tesák Josef, Zavadil Petr 
 
Omluveni OZ: Valach Petr 
 
Neomluveni OZ: Klech Martin 
 
Jednání zahájil starosta obce p.Smažinka Josef a přednesl návrh programu jednání. 
 
Program: 

1) Zahájení 
2) Určení zapisovatele a ověřovatele zápisu 
3) Zpráva starosty o plnění úkolů 
4) Průběh obnovy školy a sportovního zařízení Litenčice 
5) Plnění rozpočtu za rok 2008 
6) Rozpočtové opatření č.3 
7) Změna územního plánu 
8) Ukončení pronájmu obchodu JEDNOTA  ve Strabenicích 
9) Oprava střechy KD ve Strabenicích 
10) Různé 
11) Usnesení 
12) Závěr 

 
Projednání k bodu 2): 
Starosta navrhl zapisovatele a ověřovatele zápisu. 
Zapisovatel: Zapletal Luděk 
Ověřovatelé: Leoš Drábek, Zdeněk Otruba 
Návrh na zapisovatele, ověřovatele a program jednání byl schválen 7 hlasy OZ. 
 
 
Projednání k bodu 3): 
--------------------------- 
Starosta seznámil všechny přítomné o plnění úkolů z minulých zastupitelstev 

- byla podepsána smlouva o pronájmu pozemků se spolkem „Naše příroda“. 
- stále se pracuje na bezplatném převodu částí pozemků p.č. 1432, 1401 od Pozemkového fondu 
- ve spolupráci s paní ing. Piskovskou se řeší problém zaplavování Strabenic 
- pracuje se na projektech , oprava KD ve Strabenicích, oprava MŠ Litenčice, rekonstrukce místního rozhlasu 
- byla zaslána objednávka na Agrodružstvo Morkovice ohledně zimní údržby silnic 
- bylo doděláno osvětlení v ulici nad školou 
- byl zbudován nový el. sloup u domu pana Spěváka 
- bylo přidáno světlo na křižovatce do cihelny 
- stále se pracuje na prodeji obecního domu č.p. 72 
- řeší se změna územního plánu 
- ve spolupráci s obecní právničkou se řeší výměna pozemků s Agrodružstvem Morkovice 

 
 
Projednání k bodu 4) : 
--------------------------- 
Starosta informoval všechny přítomné o postupu prací na akci „ Obnova školy a sportovního zařízení Litenčice“. 

- do konce prázdnin byly dokončeny práce na fasádě a střeše 
- v měsíci září byl nainstalován sluneční kolektor a pokračovaly práce na víceúčelovém hřišti 
- v říjnu se instalovalo oplocení a místní Ovocná školka začala s osazováním zeleně 

Práce jsou prováděny ve vysoké kvalitě. 
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Projednání k bodu 5) :  
---------------------------- 
Starosta seznámil přítomné s plněním rozpočtu do třetího čtvrtletí roku 2008. Konstatoval, že jak na straně příjmů, tak na 
straně výdajů, se rozpočet drží v navrhovaných sumách.  
 
 
Projednání k bodu 6) : 
----------------------------- 
Jelikož bylo městysu Litenčice přiděleno několik dotací, tak je nutnost udělat rozpočtové opatření č.3. 
Týká se to na straně příjmů :       40.000Kč,- dotace na volby 
                                                     55.000Kč,- dotace pro SDH 
                                                6.797.278Kč,- dotace z SZIF „Program obnovy venkova ČR“ 
 
 
Projednání k bodu 7) : 
----------------------------- 
Vzhledem k tomu že již bylo zpracováno zadání na změnu územního plánu č.1 sídelního útvaru Litenčice, je nutno dát 
souhlasné stanovisko s tímto zadáním. Je také vzít na vědomí vyhodnocení požadavků dotčených orgánů. 
 
Starosta nechal o schválení tohoto zadání hlasovat : 
Pro návrh : 7 členů OZ                   Proti návrhu : 0 členů OZ                Zdrželo se : 0členů OZ 
 
 
Projednání k bodu 8) : 
---------------------------- 
Starosta informoval občany, že k 31.10.2008 končí provozovna potravin ve Starbenicích, kterou provozovala v obecních 
prostorách Jednota , spotřební družstvo Kroměříž. I přes několik osobních jednání s vedením společnosti, nebylo nalezeno 
řešení, které by vedlo k udržení prodejny v provozu. 
Starosta nechal přítomným přečíst dopis, v kterém bylo vedením Jednoty vysvětleny důvody uzavření obchodu  
a nechal o daném problému diskutovat. 
Jako první se do debaty zapojil pan ing. Vraný, který vedení obce obvinil z liknavosti ohledně řešení hygienických 
problémů, které byly jednou z důvodů ukončení provozu. Starosta i další zastupitelé se k obvinění ohradili s tím, že tento 
důvod je jen zástěrkou skutečného důvodu, kterým je nerentabilnost provozu. Starosta také poznamenal, že se již dříve 
jednalo o opravě vlhkého zdiva, ale ze strany Jednoty nebyl dán ani jeden termín uzavírky obchodu, aby se oprava mohla 
provést.  
Dále se do diskuze přihlásila paní Františka Hlaváčová, která konstatovala, že ve Strabenicích je jedna z největších 
členských základen a vedení Jednoty se ani neobtěžovalo je o dané situaci informovat. 
Do diskuze se také zapojil pan ing. Podstatzký, který přítomné upozornil, že jsme již  problém obchodu potravin řešili na 
pracovním zasedání zastupitelstva a hledali řešení, jak budeme dále v dané věci pokračovat. V každém případě je vůle 
všech zastupitelů, aby obchod s potravinami ve Strabenicích fungoval. 
 
 
Projednání k bodu 9) : 
---------------------------- 
Vzhledem ke špatnému stavu střechy KD ve Strabenicích , se zastupitelstvo rozhodlo udělat opravu této střechy, včetně 
oplechování, rýn a všech věcí co s opravou souvisí. Po odborné prohlídce pana Lakomce jsme vyhodnotili, že bude nutné 
vyměnit několik krovů, podzednic a bude se dělat kompletní nové laťování. 
Peníze na financování této opravy by jsme měli sehnat z Programu rozvoje venkova Zlínského kraje, kde kraj přispívá 60% 
z celkové částky. Žádosti o dotace na zlínský kraj se podávají začátkem roku, takže do té doby je nutno zpracovat projekt a 
rozpočet. 
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Projednání bodu 10) : 
---------------------------- 

a) Starosta navrhl jmenování inventarizační komise, která provede inventuru obecního majetku, a to do konce roku 
2008. Jako předseda komise byl jmenován pan Leoš Drábek a členové ve složení, paní Alena Novotná, pan Petr 
Valach, pan Josef Smažinka a pan Zapletal Luděk  

Starosta nechal o složení komise hlasovat : 
Pro návrh : 7 členů OZ                       Proti návrhu : 0 členů OZ                   Zdrželo se : 0 členů OZ 
 
 
b) Starosta navrhl termín příštího zasedání zastupitelstva, které se bude konat 11.12.2008 v budově Sokolovny 

v Litenčicích. Zasedání bude slavnostní,s kulturním vystoupením dětí z místní školy. Pozváni budou všichni 
občané z Litenčice i Strabenic. Pro občany ze Strabenic bude zajištěn odvoz. Na zasedání by měl být schválen 
rozpočet na rok 2009, který bude připraven na pracovním zasedání v měsíci listopadu, tak aby se k němu mohli 
občané ve lhůtě do zasedání vyjádřit. 

 
c) Starosta informoval občany, že vzhledem k velkému množství dětí předškolního věku, bude nutnost od 1.1.2009 

zřídit druhou třídu v mateřské škole. Tato problematika byla projednána již na minulém zasedání, kdy se řešily 
problémy s tím spojené pro obec. Po zvážení všech připomínek bylo usouzeno, že druhá třída se v mateřské škole 
zřídí. 

       Starosta nechal o zřízení druhé třídy v MŠ hlasovat 
       Pro návrh : 7 členů OZ                    Proti návrhu : 0 členů OZ                   Zdrželo se : 0 členů OZ 
 
d) Starosta předložil zastupitelům žádost TJ. Sokol Litenčice o sponzorský dar pro nákup účelové věci, a to  
        8ks kuželkářských koulí v hodnotě 6.400Kč,- 
        Starosta nechal o poskytnutí sponzorského daru TJ. Skol Litenčice hlasovat 
        Pro návrh : 7 členů OZ                    Proti návrhu : 0 členů OZ                   Zdrželo se : 0 členů OZ 
 
 
Diskuze : 
------------ 
p. Hlaváčová – požádala o vyčlenění financí na nákup nových knih do místní knihovny 
                         Starosta odpověděl, že s nákupem knih se počítá, ale bude chtít jmenný seznam knih, které budou   
                         odhlasovány na příštím zasedání. 
 
p. Motalík     - nedoporučuje převzetí hasičské Avie s cisternou z Koryny Koryčany, z důvodů navýšení nákladů  
                        na provoz a nemožnosti parkování ve vyhřívané garáži. Opět otevřel nutnost zařazení naší  
                        jednotky  z JPO 3 do JPO 5 z důvodu nemožnosti poskládání členů jednotky. 
                        Starosta navrhl p. Motalíkovi, aby si co nejdříve svolali schůzi SDH Litenčice a udělali jasné 
                        usnesení, jak v dané situaci postupovat. Na základě tohoto usnesení bude starosta jednat na  
                        příslušných orgánech. 
 
p. Drábková  - měla připomínku k provozování hospody ve Strabenicích. Pan Zavadil se k dané věci vyjádřil,  
                       že s provozováním hospody nejsou žádné problémy.  
                       Starosta konstatoval, že by byl velmi rád, kdyby se spory vzniklé ohledně hospody ve Strabenicích  
                       urovnaly  
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Projednání bodu 11) : 
---------------------------- 
Návrh na usnesení ze zasedání zastupitelstva městyse Litenčice ze dne 30.10.2008 č.j. 25/2008 
 
Zastupitelstvo schvaluje : 
-------------------------------- 

1) Zadání pro vypracování změny č.1 územního plánu sídelního útvaru Litenčice dle přílohy č.1 
2) Komisi pro inventarizaci obecního majetku, která bude provedena do konce roku 2008 ve složení : 

předseda – Leoš Drábek, členové – Alena Novotná, Petr Valach, Luděk Zapletal, Josef Smažinka 
       3)    Rozpočtové opatření č. 3     -  navýšení na straně příjmů : 55.000Kč,- dotace pro SDH Litenčice od ZK 
                                                                                                           40.000Kč,- Dotace na volby 2008 od ZK 
                                                                                                      6.797.278Kč,- dotace od SZIF  „ Obnova školy“ 
                                                           -  navýšení na straně výdajů : 55.000Kč,- nákup materiálu pro SDH  
                                                                                                           40.000Kč,- náklady na volby 2008 
                                                                                                      7.347.620Kč,- „ Obnova školy a sport. zařízení Lit.“ 
        4)   Zřízení druhého ročníku v Mateřské škole v Litenčicích. 
        5)   Sponzorský dar TJ. Sokol Litenčice na zakoupení 8 ks koulí na kuželky v hodnotě 6.400Kč,- 
 
 
 
 
Zastupitelstvo bere na vědomí : 
------------------------------------- 

1) Vyhodnocení požadavků dotčených orgánů, podnětů sousedních obcí a připomínek uplatněných při  
Projednání zadání pro vypracování změny č. 1 územního plánu sídelního útvaru Litenčice dle přílohy č.2 

2) Průběh prací na akci „ Obnova školy a sportovního zařízení Litenčice“. 
3) Plnění rozpočtu k 09/2008 
4) Ukončení provozu prodejny potravin Jednota ve Strabenicích. 

 
 
Hlasování o platnosti usnesení: 
Pro návrh: 7 členů OZ   Proti návrhu: 0členů OZ  Zdrželi se: 0 členové OZ 
 
 
 
Starosta poděkoval  za účast a zasedání v 18.40 hodin ukončil. 
 
 
 
 
………………………………………  …………………………………. 

starosta Smažinka Josef    místostarosta Valach Petr 
 
 
 
 
 
ověřovatelé zápisu 

………………………………………  ………………………………….  
                                         Otruba Zdeněk                                                            Drábek Leoš 

 
 

Zapsal: Zapletal Luděk 
 
 


